
Vanhusneuvoston yhteistyökysely 
eläkeläisjärjestöille lokakuussa 2019

Lähetettiin 69 järjestölle, joista 20 vastasi.

Kysymykset:

1. Ehdotuksenne järjestöjen ja neuvoston välisen yhteistyön 

kehittämiseksi?

2. Pitäisikö järjestöjen päästä laajemmin osallistumaan vanhusneuvoston

toimintaan? Jos pitäisi, miten?

3. Onko järjestöllänne toiveita vanhusneuvoston toiminnan avoimuuden 

lisäämisestä? Jos on, millaisia? 

4. Kuinka suuri osa jäsenistöstänne arvionne mukaan käyttää sähköpostia 

ja internettiä? 

Käsitellään vanhusneuvoston kokouksessa 20.11.2019.



Lisää viestintää
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Vanhusneuvoston infokirje 

pitäisi saada jakelua varten 

painettuna, jota yhdistykset 

voivat levittää sovitusti.

Kanske Rådet ibland kunde

göra ett kortfattat skriftligt

sammandrag över aktuella

frågor man behandlar eller

behandlat så att de lätt kan

presenteras på

föreningarnas möten.

Sähköpostilla tietoa esim. 

puheenjohtajille, jolloin 

tiedon voi välittää jäsenille, 

ja lähettää heidän 

palautteensa teille.



Avoimuutta, osallistumista
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Vanhusneuvoston ja 

järjestöjen yhteisten 

seminaarien lisäksi olisi 

hyödyllistä järjestää 

pienimuotoisempia 

tapaamisia vanhusneuvoston 

ja järjestöjen johdon välillä 

esim. 1 - 2 kertaa vuodessa

Eikös kokoukset ole jo 

kaikille avoimia?

… avoimia tilaisuuksia 

ajankohtaisista aiheista, 

alueen suunnitelmista, 

asumisesta, toimeentulosta 

ja palveluista erityisesti 

Stadin ikäohjelman 

painopisteistä ja tavoitteiden 

toteutumisesta.



Järjestöt

• Oman järjestön edustaja vanhusneuvostossa on viestikanava ja 

yhteyshenkilö.

• Järjestö voi toimittaa ehdotuksia vanhusneuvoston käsittelyyn. 

• Järjestöjen keskinäinen yhteistyöelin on HEJ ry. Vanhusneuvosto on 

järjestökentän, kaupungin ja puolueiden valitsemien edustajien välinen.
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Pidetään 

yhteyttä!

Kiitos! 

Tack!

Ehdotuksia, ideoita, palautetta? 


